

Pages 1 through 8 redacted for the following reasons:

-----  
(b)(3),(b)(6), (b)(6), Nonresponsive

(b)(6), Nonresponsive

Nonresponsive, (b)(6)

Nonresponsive, (b)(6), (b)(3)(b)(6)

Nonresponsive, Already Reviewed and Redacted for Release, (b)(6)



DEPARTMENT OF THE ARMY  
OFFICE OF THE STAFF JUDGE ADVOCATE  
HEADQUARTERS, 101ST AIRBORNE DIVISION (AIR ASSAULT)  
OPERATION IRAQI FREEDOM, COB SPEICHER  
TIKRIT, IRAQ APO AE 09393

ARZB-JA-C

MEMORANDUM FOR RECORD

SUBJECT: Waiver of Notification

1. I, the Claimant, hereby agree that if I fail to provide any requested evidence to the CMOC Claims Office within sixty (60) days of the date below or to request a written extension of the 60 day period, such inaction shall constitute an affirmative act of abandonment of my claim, and my claim shall be administratively closed in accordance with the provisions of DA PAM 27-162, paragraph 13-3(f).

2. I further agree that if I wait longer than 60 days from the date below to return to the CMOC to receive notification of the final disposition of my claim or to request a written extension of the 60 day period, this failure will result in denial of the claim. The claim will be administratively closed in accordance with the guidance.

1. انا المشتكي هنا اوافق على اني اذا فشلت في اثبات طلبي بالادلة الكافية الى دائرة الشكاوي (السيماك) خلال مدة (60) يوما من تاريخ اليوم او طلب التمديد (الاستئناف) خلال فترة ستون (60) يوما, هذا سوف يسبب عدم تكوين تأكيد لقضيتي, وبسبب ذلك قضيتي سوف تترك و تغلق اداريا طبقا للقانون (د,ا,ب,ا,م 162-27, من الفقرة 13-3(ف)).

2. وانا كذلك اوافق على اني اذا انتظرت اكثر من (60) ستون يوما من التاريخ المحدد من دائرة (السيماك) لاستلام النتيجة للقرار النهائي لقضيتي او لطلب التمديد خلال الفترة المحددة وهي (60) ستون يوما, هذا سوف يسبب برفض قضيتي و القضية سوف تغلق اداريا وفقا للقانون.

(b)(6)

Claimant Signature:

Sworn before

*[Signature]*

(b)(3),(b)(6)

on 5<sup>th</sup> day of June 2006

CENTCOM 008795

Foreign Language Text, (b)(6)

1-D CARD  
NAME:

(b)(6)

Pages 11 through 18 redacted for the following reasons:

-----  
(b)(3),(b)(6), (b)(6), Nonresponsive

(b)(6), Nonresponsive

(b)(6), Nonresponsive, (b)(3)(b)(6)

Nonresponsive, (b)(3)(b)(6), Already Reviewed and Redacted for Release, (b)(6)